
Protokół Nr LXV/22 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 31 sierpnia 2022 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 14.24 

Zamknięcie obrad – godz. 17.03 

Ad. 1 

Obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  

w sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista 

obecności gości stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi  

w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 31 sierpnia 2022 r.: 

1 Otwarcie sesji. 

2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3 Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4 Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5 Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji  

z dnia 27 lipca 2022 r. 

6 Inauguracja roku szkolnego 2022/2023. 

7 Ocena stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych gminy. 

8 Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

9 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych    – DRUK NR 1 

b) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody  

i odbioru ścieków        – DRUK NR 2 

c) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka 

w Integracyjnym Radkowskim Zespole Żłobków z/s w Radkowie przy ul. Bolesława 

Chrobrego 12-14/1 oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie  

         – DRUK NR 3 

d) załatwienia skargi z dnia 8 lipca 2022 r. na Burmistrza Miasta i Gminy Radków 

         – DRUK NR 4 

10.  Sprawy różne. 



11.  Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz – wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na dodaniu w pkt. 9 lit. „e” w 

brzmieniu: „zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognoz Finansowej Gminy 

Radków” jako DRUK NR 5 oraz omówił zmiany proponowane w projekcie uchwały. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0 wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obrad został zmieniony. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 27 

lipca 2022 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. Przewodniczący 

RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 27 lipca 2022 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM z okazji inauguracji roku szkolnego 2022/2023 udzielił głosu Dyrektorom 
Zespołów Szkolno-Przedszkolnych z terenu Gminy Radków, którzy przedstawili informacje  
nt. przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia roku szkolnego. 

Nie było pytań do złożonych informacji. 

Przewodniczący RM – podziękował i życzył udanego roku szkolnego. 

O godz. 14.38 do obrad dołączył radny K. Janicki. Liczba radnych wzrosła do 15. 

Przewodniczący RM – udzielił głosu Burmistrzowi. 

Burmistrz – przedstawił prognozę sytuacji finansowej w sektorze oświaty na nadchodzący rok 
szkolny oraz omówił zamierzenia inwestycyjne, planowane remonty, modernizacje i 
przebudowy dla poszczególnych placówek. Następnie Burmistrz złożył życzenia Dyrektorom 
ZS-P z okazji rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

Przewodniczący RM – udzielił głosu Pani Barbarze Sobczyńskiej – przewodniczącej Komisji 
Oświaty. 

B. Sobczyńska – złożyła życzenia dyrektorom, uczniom, rodzicom oraz pracownikom 
placówek oświatowych. 
 
Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił Pana Jacka Krzyżanowskiego o złożenie informacji o stanie 

bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych gminy. 



  

Jacek Krzyżanowski – specjalista ds. BHP - złożył informację o stanie bezpieczeństwa i higieny 

pracy w jednostkach organizacyjnych gminy (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 

Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionej informacji. 

 

Przewodniczący RM poddał pod głosowanie propozycję dotyczącą dokonania pozytywnej 

oceny stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych Gminy Radków. 

 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad w/w propozycją. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

O godz. 15.26 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 15.50 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

Ad. 8 

Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 28 lipca 2022 roku do 31 sierpnia 

2022 roku oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tyt. 

gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz dostarczenie wody i odprowadzenie 

ścieków (sprawozdanie wraz z informacjami nt. zadłużenia stanowią załączniki do protokołu). 

Obrady opuściła radna Aflreda Rakowska. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt nie miał pytań. 

 
Ad. 9 

Przewodniczący RM - poinformował, że do przedstawienia treści projektów uchwał wyznaczył 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Alicję Surdykę-Strug. 

DRUK NR 1 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odbioru ścieków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie wysokości 

opłaty za pobyt dziecka w Integracyjnym Radkowskim Zespole Żłobków z/s w Radkowie 

przy ul. Bolesława Chrobrego 12-14/1 oraz maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 w sprawie załatwienia skargi z dnia 8 lipca 2022 r. na Burmistrza Miasta i 

Gminy Radków 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymał się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 



DRUK NR 5 zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Radków  

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14  przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 10 

Przewodniczący RM – poinformował, że przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji 

RM w dniu 29.08.2022 r. był wniosek Dyrektora GCKSiT o przyznanie dotacji celowej na 

modernizację budynku GCKSiT w Radkowie. Przewodniczący RM poddał pod głosowanie 

stanowisko Rady wypracowane na posiedzeniu komisji: „Rada Miejska pozytywnie opiniuje 

wniosek Dyrektora Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie o przyznanie 

dotacji celowej na wysokości 184.561,36 zł na modernizację budynku Gminnego Centrum 

Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie przy ul. Handlowej 11. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymał się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania stanowisko zostało przyjęte. 

 

Kolejną sprawą na posiedzeniu komisji dotyczyła wniosku mieszkańca Wambierzyc w sprawie 

remontu drogi. Przewodniczący RM poddał pod głosowanie stanowisko Rady wypracowane 

na posiedzeniu komisji: „Rada Miejska w Radkowie popiera inicjatywę remontu drogi 

prowadzącej od ul. Polanickiej do Rodzinnych Ogródków Działkowych w Wambierzycach, nie 

wskazując jednocześnie konkretnego terminu realizacji zadania i pozostawiając decyzję w tym 

zakresie Burmistrzowi, który wykona zadanie stosownie do możliwości finansowych gminy, z 

uwzględnieniem pozostałych potrzeb w tym zakresie.” 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymał się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania stanowisko zostało przyjęte. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

J. Gorczycki – poinformował, że mieszkańcy Tłumaczowa złożyli pismo do Burmistrza w 

sprawie zapewnienia dojazdu uczniów do szkół średnich, na które została udzielona 

odpowiedź odmowna. Radny poprosił Burmistrza o radę w jaki sposób zapewnić uczniom 

dojazd do szkoły. 

Burmistrz – odpowiedział, że nie potrafi pomóc w tej sprawie, ponieważ nie ma na terenie 

gminy szkół średnich. Gmina zapewnia wiele środków transportu, również bezpłatnych, ale to 

rodzice powinni zaangażować się i interweniować w tej sprawie, aby powiat zorganizował 

transport uczniów do szkół średnich w innych gminach. Burmistrz podkreślił, że dowóz uczniów 

do szkół jest zadaniem organu prowadzącego oraz rodziców. 

J. Gorczycki – stwierdził, że mieszkańcy nie oczekują zapewnienia bezpłatnego transportu dla 

uczniów, lecz utworzenia regularnego kursu autobusowego do Nowej Rudy w odpowiednich 

godzinach, ponieważ nie każdy mieszkaniec ma samochód. Radny poinformował, że 

mieszkańcy pytają również o możliwość przywrócenia kursu realizowanego przez Pana 

Gorczycę w poprzednim roku szkolnym, do utrzymania którego dopłacała gmina oraz 

zapowiedział, że w sprawie organizacji transportu dla uczniów zwróci się również do Starostwa 

Powiatowego oraz mediów. 

Burmistrz – odpowiedział, że gmina przeprowadziła rozeznanie wg którego utrzymanie kursu 

realizowanego przez prywatnego przedsiębiorcę to koszt 4200-4500 zł miesięcznie i są to 

koszty nieuwzględnione w budżecie gminy, dlatego nie ma podstaw prawnych do podpisania 

umowy na realizację takiego kursu. Nie ma w gminie również usług skojarzonych. Gmina nie 

może także ogłosić przetargu na takie zadanie, ponieważ nie należy ono do zadań gminy. 



Burmistrz podkreślił, że największa odpowiedzialność leży po stronie rodziców, którzy 

otrzymują środki z budżetu państwa również na finansowanie dojazdu uczniów do szkół. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Ad. 11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LXV sesję Rady Miejskiej  

w Radkowie.   

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 

      


